

Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 12, den 20.02.2023

Til stede: Flemming Henriksen, Birgitte Toft, Camilla Toft, Sussi Ørndorf, Anna Thostrup, Martin Steen Vinther.

Fraværende:

Referent: Sussi Ørndorf

1) Godkendelse af dagsorden

Ok.

2) Godkendelse af referat fra sidste møde

Ok.

3) Orientering fra formanden

Bygningsgennemgang – der er ikke de store ting på tapet de næste par år.

Vi talte om at vi til afdelingsmødet, skal stille et forslag om solafskærmning af loftvinduerne i fælleshuset.

4) Container til haveaffald

Der er kommet en forespørgsel på om vi kan få en ekstra container om året, så vi har en når havesæsonen går i gang, udover de to vi plejer at have til hækaffald.

(Uge 24 – den 16-26.06, og uge 33 – den 18-28.08)

5) Fælleshus

Datoer for tje af fælleshus efter udlejning oplyses.

6) Kaffehygge

Vi forsøger at finde en dato, og få en skærsliber ud samtidig.

7) Ny lovgivning for regnskaber

Martin fortæller om den mail der kom vedr. nye regler for indlevering af bilag osv. vedr. vores regnskab. Samt at der nu skal være underskrifter på alle bilag.

8) Kassebeholdning

Oplyses.

9) Gennemgang af køkkenet i fælleshuset

Vi finder en dato.

10) Skærsliber

Camilla – vi forsøger at få ham ud samme dag vi holder åbent i fælleshuset.

11) Eventuelt

Intet.